
  

      Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre veci sociálne zdravotnícke a bytové  
     zo dňa 06. 11. 2007 
PROGRAM : 
 

1.) Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 
 Otvorenie 

2.) Plnenie akčného plánu – OŠKaS 
3.) Plnenie akčného plánu - OVSO 
4.) Prerokovanie žiadostí o priznanie jednorázovej dávky sociálne odkázaným              

občanom  
5.) Prerokovanie ponúk o poskytovaní opatrovateľskej služby s možnosťou 

rozviazania zmluvy s neziskovou organizáciou Privilégium a uzavretia zmluvy 
s novým poskytovateľom 

a) tabuľka – prehľad poskytovania opatrovateľskej služby iných MČ 
b) Vitálny život, n.o. 
c) Svetlo nádeje, n.o. 
d) Michael, n.o. 
e) Betánia Bratislava, n.o 
f) MÚ BA – Lamač – náklady vo vlastnej réžii 
g) VZN MČ BA – Lamač č. 1/2004 zo dňa 3.2.2004 o podmienkach poskytovania 

sociálnych služieb mestskou časťou BA - Lamač 
6.) Rôzne 
7.) Informácie :  

- úlohy vyplývajúce miestnemu úradu zo zasadnutia komisie dňa 02.10.2007 –  
            odpočet 
 
 
bod 1.) Otvorenie 
 
 
Predsedkyňa  komisie Mária Pikulíková privítala všetkých prítomných členov  komisie.  
 
Schválenie programu : 
 
Za : 8    proti : 0   zdržal sa : 0 

 
 
Bod 2.) a 3.)  Plnenie akčného plánu OŠKaS, OVSO 
 
 
č. 1.1 Vypracovať projekt na vytvorenie a prevádzkovanie Centra voľného času 
 

- Vedúcou projektu sa  od septembra stala nová vedúca OŠKaS M. Mrázová – 
pokračuje sa na príprave CVČ. Dňa 7. 9. bolo slávnostné otvorenie nových 
priestorov pre MC Obláčik v budove bývalej MŠ na Malokarpatskom námestí.  
Slávnostné odovzdanie priestorov Jednote dôchodcov Slovenska pri príležitosti 
akcie „Október mesiac úcty k starším“  bolo dňa 12. 10. 2007. 

 
 
č. 1.2 Realizova ť plán kultúrno – spolo čenských akcií pripravený komisiou 
kultúry, vo ľnočasových aktivít a revitalizácie ihrísk  
 
 



  

- akcie sa realizovali podľa plánu 
- 31. 8. – 2. 9. 2007 – Hrubé hody 2007 – akcia  zabezpečená.  Vyúčtovanie viď 

príloha. 
- 15. 9. 2007 – akcia Kultúra bez hraníc – podpis medzinárodnej dohody 

o kultúrnej a spoločenskej výmene – pristúpenie MČ Ba – Lamač.  
- 22.  septembra – rekreačný zájazd seniorov – termálne kúpalisko Veľký Meder. 

Zúčastnilo sa  43 účastníkov. Vedúcou zájazdu bola Mgr. Janyšková. Za MZ sa 
zúčastnil Ing. Olekšák.  

- „Október mesiac úcty k starším“ dňa  12. 10. 2007 – v priestoroch kina. 
Zabezpečený je hudobný program, premietnutý film Vratné lahve, darčeky pre  
seniorov Lamača a na záver  malé občerstvenie. Foto zabezpečila M. Mrázová. 

- celodenný náučno-poznávací zájazd pre seniorov  do Svätého Antona dňa 13. 
10. 2007 -  návšteva poľovníckeho kaštieľa s profesionálnou sprievodkyňou,  
pripravený hudobný program a malé občerstvenie v zariadení  vo Svätom 
Antone, prehliadka historického centra Banskej Štiavnice. Rozpočet : 15.000 Sk.  

- 19. 10. Psia show. Zúčastnilo sa 30 ľudí.  Účastníci show predviedli svojich 
miláčikov na pódiu na Malokarpatskom námestí.  Pripravené bolo pre všetkých 
občerstvenie (nápoj a napolitánka). Cenu za účasť obdržali  všetci zúčastnení. 

- 24. 10. Súťaž o najzaujímavejšiu tekvičku. Deti priniesli dňa 22. 10. do ZŠ Mgr. 
Janyškovej svoje práce – tekvičky a ikebany. Bola urobená v triede pána učiteľa 
výstavka. Vyhodnotenie bolo preložené zo dňa 24. 10. na 25. 10. o 11.00 hod.  
Všetky deti obdržali ceny. 

- Pripravuje sa: 
- - Slávnosť svetlušiek 16. 11. 2007. Zhromaždenie účastníkov pred ZŠ na 

Malokarpatskom námestí. Odtiaľ pochod po vopred určenej trase: 
Studenohorská späť ku kinu Lamač Malokarpatské námestie. Deti si prinesú  
lampióny, lampášiky a iné svietidielka. Obdržia od pracovníčok MÚ sviečky. Po 
ukončení sprievodu bude vo vestibule kina Lamač pripravené  občerstvenie.  

- - Katarínska zábava dňa 24. 11. 2007. V reštaurácii HUBERT na Borinskej ulici 
je zabezpečený priestor. Pripravujú sa plagáty a vstupenky. Ceny do tomboly 
budú zabezpečovať členovia KK.  

 
 
č. 1.10 Udeliť cenu starostky najlepším športovcom, trénerom a cvičiteľom detí 
a mládeže, organizátorom telovýchovných aktivít a nositeľom výnimočných 
prejavov dodržiavania etických zásad Fair play v Lamači 
 
 

- akcia je naplánovaná na mesiac november 2007. Vedúci športových klubov 
Lamača boli písomne oslovení s požiadavkou o prípravu podkladov. T.č. máme 
podklady od : karate, STO Lamač, Slovenský zápasnícky zväz. Po predložení 
ostatných návrhov na ocenenie, bude spracovaný materiál predložené k výberu 
športovej a kultúrnej komisii.   Akcia sa priebežne pripravuje. Zabezpečuje B. 
Veselá. 

 
 
č. 4.5 Zabezpečiť IV. Etapu realizácie koncepcie RTVŠ (detské ihriská 
a pieskoviská) 
 
projekt je uzavretý. 
 
 
 
 



  

č. 5.3 Zabezpečiť vyhotovenie vzorov lama čských krojov a ich používanie 
pri významných slávnostných podujatiach  
 
 

- Do dnešného dňa neboli predložené požadované písomné materiály od p. 
Janžovej.  Do budúceho roku bude v zmysle výberu vypracovaná žiadosť 
o financie z rozpočtu MČ Ba - Lamač. 

 
 
 
č. 5.4 Zabezpečiť vydanie základných propaga čných materiálov o Lama či 
na podporu cestovného ruchu a turistiky  
 

- Pripravené podkladové materiály na vydanie propagačného materiálu 
(fotodokumentácia významných udalostí, stavieb a diania v Lamači za posledné 
obdobie, ponuky služieb v Lamači, návrh mapy) – boli predložené na zasadnutie 
KK dňa  12. 9. 2007. KK odsúhlasila predložené návrhy, po dopracovaní 
textových častí bude tento materiál predložený na zasadnutie MZ na schválenie. 
Materiál bude realizovaný v roku 2008 po pridelení finančných prostriedkov 
z rozpočtu MČ Ba Lamač. 

 
 
2.3 Informácia oh ľadne Projektu integrovaného systému sociálnej 
a zdravotnej pomoci a sociálneho poradenstva  

 
Hlavným cieľom projektu je vytvorenie poradenského centra pre ľudí 

v zložitých sociálnych situáciách a životných problémoch. Centrum bude poskytovať 
kvalitné informačné, poradenské a odborné služby v sociálnych otázkach, informácie 
o základných právach a povinnostiach, nasmerovanie k verejným inštitúciám. Nebude 
poskytovať právne rady v komerčných záležitostiach. Poradenstvo bude poskytované 
zdarma. Poradenské centrum by sme v prvej fáze chceli zriadiť v budove Oázy ( 
vyčlenenie 1 miestnosti), kde by pracovníci poradne poskytovali konzultačné hodiny 
počas stránkových dní a po rekonštrukcii budovy VUB,  by sa poradenské centrum 
zriadilo v klientskom centre, aby bolo bližšie občanom.  

 
2.2 Informácia oh ľadne projektu „Zabezpe čenie  prevádzky 
a modernizácia zdravotného strediska“  

 
Hlavným cieľom tohto projektu je zmodernizovať zdravotné stredisko, 

vzhľadom k tomu, že väčšina ambulancií je na poschodí a lekárov navštevujú aj 
zdravotne postihnutý občania. V priebehu septembra 2007 bol vytvorený v spolupráci 
s oddelením OVSO (hospodárska správa) harmonogram prác, ktoré by mali byť 
zrealizované v rámci daného projektu v období do konca kalendárneho roka 2007 : 

 
- Oprava a rekonštrukcia strechy  
- Doplnenie hasiacich prístrojov  
- Revízia schodiskovej plošiny  
- Výmenu zásuviek, vypínačov a opravu + rekonštrukciu osvetlenia  
    spoločných priestorov v zdravotnom stredisku  
 

 
1.10 Informácia oh ľadne Projektu udelenia ceny starostky najlepším 
športovcom, trénerom a cvi čiteľom detí a mládeže, organizátorom 
telovýchovných aktivít a nosite ľom výnimo čných prejavov dodržiavania 
etických zásad Fair play v Lama či 



  

 
 
Akcia je naplánovaná na mesiac november 2007. Vedúci športových klubov 

Lamača boli ústne oslovení s požiadavkou o prípravu podkladov. Návrhy na ocenenie 
budú predložené k výberu športovej a kultúrnej komisii. Akcia sa priebežne pripravuje. 
Zabezpečuje B. Veselá 

 
 

1. 5 Informácia oh ľadne Projektu  vytvori ť provizórny amfiteáter 
v otvorených priestoroch ZŠ na Malokarpatskom  náme stí  

 
Vzhľadom na dôležitosť jednotlivých projektov a časovania prác daný bod 

akčného plánu nie je zahrnutý v rozpočte na rok 2007.  Z tohto dôvodu sa na vytvorení 
provizórneho amfiteátru na malokarpatskom námestí nezačalo pracovať. 

 
 
 
 

5.1 Informácia oh ľade projektu zriadenia klientskeho centra  pre 
poskytovanie služieb prvého kontaktu občana s úradom 

 
Klientske centrum bude zriadené v priestoroch bývalej VUB. Doposiaľ prebehli 

rokovania s predstaviteľmi VUB a taktiež  príprava zmluvnej a úverovej dokumentácie. 
 

 
Pri ostatných projektoch, v ktorých je zahrnuté OŠKAS avšak podstata sa týka ODUR 
alebo OVSO sa bude naše oddelenie zapájať formou kultúrnych a spoločenských 
podujatí – napr. slávnostné otvorenie priestorov, sprievodná akcia atď.. 
 

 
Komisia berie na vedomie plnenie akčného plánu. 
 
za : 8   proti : 0   zdrž. sa : 0 
 
Bod 4.) Prerokovanie žiadostí o priznanie jednorázovej dávky sociálne odkázaným 
občanom 
 
   V mesiaci november 2007 bola prerokovaná jedna žiadosť o priznanie 
jednorázovej dávky v hmotnej núdzi sociálne odkázaným občanom vo výške 2. 000,- Sk 
 
za : 8   proti : 0   zdrž. sa : 0 
 
 
Bod 5.) Prerokovanie ponúk o poskytovaní opatrovateľskej služby s možnosťou 
rozviazania zmluvy s neziskovou organizáciou Privilégium a uzatvorenia zmluvy 
s novým poskytovateľom. 
 
Na rokovanie komisie bolo predložené nasledovné ponuky : 

a) prehľad poskytovania OS iných MČ 
b) Vitálny život, n.o. 
c) Svetlo nádeje, n.o. 
d) Michael, n.o. 
e) Betánia Bratislava, n.o. 
f) Vyčíslené náklady vo vlastnej réžii 



  

Po dôkladnom preštudovaní vyššie uvedených návrhov  komisia jednohlasne odporúča 
vypovedať zmluvu o poskytovaní OS s Privilégiom, n.o. a uzavrieť novú zmluvu 
s Vitálnym životom, n.o. a tento návrh predložiť na novembrovom zasadnutí MZ. 
 
 
Za :8     proti : 0    zdrž. sa: 0 
 
Bod 6.) Rôzne 
 
Komisia berie na vedomie Návrh decembrovej prílohy do časopisu Lamačan 
ohľadne darovaní krvi, ktorý vypracovala Lujza Servanská členka komisie. 
  
Za :8     proti : 0    zdrž. sa: 0 
 
Predsedkyňa komisie Mária Pikulíková informovala členov komisie ohľadne 
uskutočnených akcií v mesiaci október 2007 (Bezpríspevkové darovanie krvi formou 
pojazdnej transfúzne stanice, Žime zdravo) a zdôraznila, že na ohlas občanov by bolo 
dobré akcie opakovať v pravidelných periódach cca každý polrok. 
 
Za :8     proti : 0    zdrž. sa: 0 
 
Pani starostka Mgr. Oľga Keltošová informovala členov komisie ohľadne neplatičov. 
Niektorí neplatiči sú v riešení výzvou, iný platobnými rozkazmi a sú aj vydané 
exekučné riešenie. S fy Duspama, s.r.o. sa bude v najbližšom období rokovať o riešení 
rýchlosti a úspešnosti vymožiteľnosti dlžôb. Je tu aj možnosť vymáhania pohľadávky 
formou dražby. Bude sa prehodnocovať mandátna zmluva s firmou Duspama, s.r.o. , 
kde sa uvažuje o možnosti podať návrh na zasadnutie MZ na ukončenie mandátnej 
zmluvy s vyššie uvedenou spoločnosťou a následne sa pripraví správa o ďalšom postupe 
či budeme obecné byty spravovať vo vlastnej réžii alebo výberovým konaním sa 
vyberie vyhovujúca správcovská spoločnosť. 
 
Za :8     proti : 0    zdrž. sa: 0 
 
Pani starostka Mgr. Oľga Keltošová  oboznámila  o pripravovaných akciách november – 
december 2007 
 
- 16.11.2007 o 17,00 hod.     Svetlušky 
- 24.11.2007 o 20,00 hod      Katarínska zábava – Hubert Club, cena lístka je 150,- Sk.  
               V cene je večera + 2 dcl vína 
- 29.11.2007 o 17,00 hod.     udeľovanie ceny FAIR PLAY – Kino – Lamač 
- 6.12.2007   o 17,00 hod Mikuláš – Kino – Lamač 
- 8. 12.2007  o 8,15 – 15,00  Vianočný šachový turnaj – Základná škola 
- 12.12.2007 o 15,00 hod       Výstava Betlehemov 
- 13.12. 2007 o 16,00 hod.      Predvianočné posedenie pre osamelých dôchodcov 
 
Komisia berie informácie o akciách na vedomie 
 
Za :8     proti : 0    zdrž. sa: 0 
 
Bod 6./a) Informatívna správa o činnosti opatrovateľskej služby a zúčtovanie 
nákladov na opatrovateľskú službu za III. Štvrťrok 2007 
 
Komisia berie informatívnu správu na vedomie 
 
Za :8     proti : 0    zdrž. sa: 0 



  

 
Bod 7.) Informácie : Úlohy vyplývajúce miestnemu úradu zo zasadnutia komisie 
dňa 02.10.2007 – odpočet 
 
1.) podnet  na výmena okien v Zdravotnom stredisku – rok 2008 
Úloha je zahrnutá v akčnom pláne  na rok 2008 
 
2.) v spolupráci s OVSO (p. Poradová)  
Úloha je v riešení 
- prehodnotiť neplatičov za nájomné a služby (zohľadniť pri priznávaní JD) 
- vypracovať analýzu o spôsobe riešenia pohľadávok 
- osloviť advokátsku kanceláriu na prehodnotenie mandátnej zmluvy s firmou Duspama  
   a zvoliť možné spôsoby výpovede vyššie uvedenej zmluvy (špecifikácia na  
   odstúpenie) 
 
3.) zistiť aké ponuky sú na prepravnú službu + príspevky na prepravu cez ÚPSVaR 
Úloha splnená 

- Junis Junior – senior, Biela 6, Bratislava (t.č. 54433995. junis@atlas.sk) 
- Maltézska pomoc, Biela 6, Bratislava (t.č. 54433995) 
- SENECIO, n.o, Na Grbe 2, Bratislava (t.č. 60421261, senecio@senecio.sk) 
- PRIVILÉGIUM, n.o., Priekopnícka 19, Bratislava (t.č. 45527255, 45641265,   

                                                                                                 sos@cpssprivilegium.sk) 
  
4.) spracovať  leták (A3), ktorý bude tvoriť prílohu v časopise Lamačan, kde budú  
     informácie o spôsobe darovania krvi, prečo a kto nemôže darovať krv ..... 
Úloha sa plní a príloha bude zaradená do ďalšieho vydania časopisu Lamačan 
 
5.) v spolupráci s p. Veselou uskutočniť dňa 9.10.2007 rozhovor s darcami krvi +  
      Fotodokumentácia 
Úloha je splnená a článok do časopisu Lamačan spracovala p. Blanka Veselá 
 
Lamačania darovali krv     
 
Krv je tým najvzácnejším darom, aký môžeme inému človeku dať! Dňa 9. októbra 2007 
zorganizovalo MZ pri MÚ Lamač akciu, ktorej úlohou bolo osloviť obyvateľov 
Lamača, pokiaľ im to zdravotné podmienky dovoľujú, podeliť sa s najvzácnejšou 
tekutinou – vlastnou krvou. 
Informovaní boli o tejto akcii  prostredníctvom  mesačníka Lamačan, formou letákov 
i osobných oslovení. 
Ráno o 8.00 hodine 9. októbra sa zasadacia miestnosť  MÚ Lamač   na Heyrovského 
zmenila na malé transfúzne oddelenie. Lehátka, špeciálne prístroje potrebné na 
vykonanie odberov a 6 sympatických mladých žien – lekárka a odborné zdravotné 
sestry začali svoju prácu. I keď sme očakávali väčšiu účasť dobrovoľných darcov,  
z počtu 18 osôb (13 žien a 5 mužov) sme neboli sklamaní, skôr naopak. Počas 
rozhovorov s nimi sme sa utvrdili, že to bol výborný nápad, ktorý je potrebné zaviesť 
stabilne s opakovaním každého polroka. Tešíme sa z predstavy, že každý zo 
zúčastnených privedie so sebou čo i len jedného ďalšieho človeka, o polroka bude 
v našej zasadačke 36 dobrovoľných darcov. Z pracovníkov MÚ boli dve darkyne A. 
Janíková a F. Kociánová. 
Touto cestou by sme sa chceli srdečne poďakovať všetkým, čo prišli a odovzdali pre 
potrebných to, čo sa nedá nahradiť ničím! 
 
6.) spropagovať a zabezpečiť akciu Žime zdravo, ktorá sa uskutoční dňa 24.10.2007,  
      vytlačenie letákov 300 ks. 
Úloha je splnená 



  

  
 

8.) osloviť Červený kríž Miestny spolok Lamač – zhotovenie svietnikov n 
        predvianočné posedenie pre osamelých dôchodcov T: december 2007 

Úloha je v riešení 
 
8.) zabezpečenie celej akcie „Predvianočné posedenie pre osamelých dôchodcov“ –  
     december 2007 (A. Janíková) 
Úloha je v riešení 
 
9.) predložiť jednotlivé ponuky opatrovateľskej služby a porovnávaciu tabuľku iných   
      mestských častí 
Úloha je splnená 
 
Za : 8   proti : 0   zdrž. sa : 0 
 
   
 
 
Úlohy vyplývajúce miestnemu úradu : 
 
1.) pripraviť prehľad o účasti členov komisie na zasadnutiach za rok 2007 
2.) písomne osloviť predsedkyňu ČK p. Andorovú Kláru o možnej spolupráci pri  
      výrobe vianočných svietnikov na pripravovanú akciu (Predvianočné posedenie pre  
      osamelých dôchodcov dňa 13.12.2007 o 16,00 hod. v jedálni ZŠ, na  
      Malokarpatskom nám. č. 1 v Bratislave)  
3.) Pripraviť pozvánky na Predvianočné posedenie pre osamelých dôchodcov  
     a najneskôr 3 týždne pred uskutočnením akcie zaslať  
4.) pripraviť zoznam darcov krvi + napísať ďakovný list a pozvať ich na zasadnutie MZ,   
     ktoré sa uskutoční 20.12.2007, kde im bude slávnostne odovzdané poďakovanie +  
     Tesco poukážky v hodnote 300,- Sk, ktoré treba zabezpečiť. 
5.) zabezpečiť prílohu do časopisu Lamačan ohľadne darovania krvi, ktorý vypracovala  
     p. Lujza Servanská 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie riadne ukončené 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
             Mária Pikulíková   
                                      predsedkyňa 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala : Andrea Janíková – tajomníčka komisie 


